
 

 

 

 

 

Gemeentelijke basisscholen Lubbeek 

VERSLAG  SCHOOLRAAD 23 oktober 2023 

20u00 tot 21u30 in de leraarskamer van de school van Linden. 

 

Agenda: 

1. goedkeuring verslag juni 2023 

2. nieuwbouw (Pellenberg opvolging) 

3. uren lerarenplatform 

4.  aanmeldingssysteem 
5. evaluatie inschrijvingssysteem (nieuw schooljaar) 
6. opvolging dossier schoolbussen 
7. verkeersveiligheid 
8. voor- en naschoolse kinderopvang / combi-job 

 

 
Aanwezig:   
 

Ine Taccoen  - ouder Linden 
Thomas Beckers - ouder Pellenberg 
Tom Lamproye – vervangend ouder Binkom 
Karin Bunckens – directeur GBS De STiP Linden 
Willem Wynants - leerkracht Pellenberg 
Kristien Clits – directeur GBS School 3212 Pellenberg 
Kim Peeters- voorzitter schoolraad, leerkracht Binkom 
Sabina Moreau – vervangend leerkracht Linden 
Serge Vanhoolandt - gecoöpteerd lid, OCMW Lubbeek 
Erik Azijn (gecoöpteerd lid – MOEV - Linden) 
An Wouters – Schepen van onderwijs  
An Courant – directie Binkom  

 
Verontschuldigd:   
 

Lynn Van Oppens – deskundige onderwijs lokaal bestuur Lubbeek 
Tommy Swijns – ouder Binkom  
Mia Ulens - gecoöpteerd lid – Binkom  
Liesbet Verheyden -  leerkracht Linden 
Amy Van Goethem – administratief medewerker Linden 
 
 
 



 

1. Goedkeuring verslag juni 2023 

 

Opmerking vanwege An Courant, directeur Binkom  

 

Punt 11:  Aanpassingen schoolreglement/ deconnectie > pg 12 

>>>> 4 Vlaamse toetsen  

Uit het verslag:  

De leerlingen van het vierde leerjaar nemen deel aan de Vlaamse toetsen. Deze worden enkel digitaal afgenomen in het derde trimester. De toetsen 

focussen op Nederlands en wiskunde. Scholen moeten in het schoolreglement opnemen dat er Vlaamse toetsen worden afgenomen en of de school al 

dan niet rekening houdt bij de evaluatie met de resultaten van deze toetsen. 

Binkom geef aan dit niet te gaan doen omdat het maar een momentopname is. 

De globale beoordeling gaat over het gehele curriculum en is natuurlijk breder dan alleen Nederlands en wiskunde. Of scholen de resultaten van deze 

toetsen al dan niet meenemen in de globale beoordeling, is de autonomie van de school. 

Deze toetsen worden afgenomen in alle Vlaamse scholen. Het is eerder een soort van niveautest om te kunnen vergelijken tussen scholen onderling. De 

andere toetsen, zoals AVI, LS en OVSG toetsen blijven ook.  

Binkom doet dit niet omdat het maar een momentopname is. 

 

LS > moet LVS worden  

Laatste zinnetje: mag geschrapt worden omdat dit al eerder vermeld wordt.  

 

 

2. Nieuwbouw (Pellenberg opvolging) 

- Eerste steenlegging is gebeurd  

- Werken verlopen volgens schema  

- Een paar dagen vertraging omwille van het aantreffen van enkele massieven maar niet 
significant  

- De bouw schiet op en alles wordt strikt opgevolgd  

- Vlotte communicatie met werfleider en preventiedienst > elke woensdag is er 
werfvergadering en donderdag volgt het verslag; ook van de veiligheid   

- Einddatum voorzien voor januari 2025 maar veiligheidshalve wordt marge ingecalculeerd  
                  > doel is  september 2025  

 

 

3. Uren lerarenplatform 

Breuk werd toegekend op het aantal toegekende uren van schooljaar 2021-2022 en niet op het 

eindresultaat van schooljaar 2022-2023 waardoor elke school meer uren krijgt dan verwacht.  

 

SchoolNr Lerarenplatform 2023-2024 

Bierbeek 14 

Boutersem 19 

Pellenberg 8 

Linden  14 

Binkom  7 

TOTAAL 62 



 

Nog geen registratie op mijn onderwijs  voor de reeds ingestuurde afwezigheden van schooljaar 

2023-2024 >> Einde van het lerarenplatform 2024-2025????  

 

Proefproject lerarenplatform loopt af in juni 2024 na 3 schooljaren. Wordt er door de Vlaamse 

regering een alternatief voorzien? Tot op heden niet gekend.   

 

Vraag van Tom Lamproye:  

Houdt de gemeente rekening met het feit dat het lerarenplatform mogelijk niet meer hernieuwd 

wordt? Voorzien ze binnen hun begroting extra  PWB uren?  

➢ Tom: Er kan pro-actief gewerkt worden en in de begroting kan al rekening gehouden worden 

met de stopzetting.  

 

Antwoord van schepen van onderwijs:  

➢ Schepen vraagt naar mening van directies:  

Biedt zeker hulp in nood, zeker nu met het lerarentekort  >> geeft een zekere flexibiliteit om een 

zieke leerkracht onmiddellijk te vervangen maar is niet heil makend omdat het geen voltijdse 

betrekking is. De inzet op scholengemeenschapsniveau is moeilijk omdat de uren versnipperd 

worden en binnen onze scholengemeenschap de meeste uren lerarenplatformers gebeuren in 

het ambt van onderwijzer.  

 

➢  Conclusie schepen:  

We financieren al heel wat bij voor het onderwijs. Er moet eerst bekeken worden welke 

alternatieven er voorzien worden vanuit Vlaanderen. De directies kunnen meer PWB uren 

vragen hiervoor maar de PWB uren worden wel overwogen in functie van de noden en de 

motivatie om deze uren toe te kennen.  

 

 

4. Aanmeldsysteem 

- Folder voor de 5 scholen van Lubbeek in alle brievenbussen in de week van 4 december  

- Folder in nieuwe lay-out > zie bijlage  

- Extra folder van de 3 gemeentelijke basisscholen in de brievenbussen > inhouden worden 
vastgelegd door de 3 directies en de onderwijsdeskundige   

- Vanaf dit schooljaar moeten ook de broers en zussen ( =brussen)  digitaal aangemeld worden en 
nadien ingeschreven worden  

- Digitaal systeem om brussen aan te melden niet klaar in Brussel > wordt uitgesteld tot na Kerst  

- Ouders wordt ingelicht via het ouderplatform  

- Volgende tijdlijn wordt aangehouden:  
 
 



 
 
 

Vraag directie Linden aan de ouders: welke inhouden zijn voor jullie als ouders essentieel om een 

schoolkeuze te maken? 

- Accomodatie voor- en naschoolse opvang 

- Infrastructuur  

- Zorgbeleid; zorg voor kinderen met leermoeilijkheden en met leervoorsprong  

- Praktische regelingen van de school 

- Extra muros activiteiten  

- Klaswerking  

- Kennismaking met de klasjuf van de instappers is belangrijk –> eerste indruk van veiligheid en 
vertrouwen 

 



5.  Evaluatie inschrijvingssyteem  

- Alles vlot verlopen -> systeem werkte goed  

- Vlotte online behandeling bij vragen via digitale tickets  

- Veel tijd in individuele rondleidingen door directies > andere organisatie dringt zich op   

- Linden: “shoppers” van Leuvense scholen blijft waardoor inschrijvingen toch nog regelmatig 
gecanceld worden wanneer ouders toch plaats hebben in het Leuvens systeem.  

- Niet alle ouders hadden systeem van fysiek inschrijven door. Directie moest ouders bellen voor 
een afspraak op school  

- Keuze op eerste plaats en afstand op 2de plaats blijft behouden voor de aanmelding en 
inschrijving van de brussen 

- Ombudsdienst moet bijeengeroepen worden om werking voor dit schooljaar te bespreken  
 
 
 
 

6. Opvolging dossier schoolbussen 
 

- Systeem van ophalen op vaste plaatsen werkt  

- Alle ouders zijn tijdig aan de opstapplaats  

- De kinderen zijn nu ook tijdig op school. In het begin was dit niet steeds het geval. 

- 22 gezinnen schreven zich in  
 

- Slechts 2 ouders ondervonden moeilijkheden. Bestuur zoekt naar oplossingen voor deze 
leerlingen 
o Kind 1 -> ouders melden dat wanneer de kinderen niet aan de huisdeur afgehaald 

kunnen worden , ze geen vragende partij zijn om de schoolbus te gebruiken omdat ze 
zich dan toch met de wagen moeten verplaatsen en dan even goed kunnen doorrijden 
tot aan de school.  

o Kind 2 > ouders hadden zich te laat ingeschreven om gebruik te maken van de bus. Mama 
kan kind heel moeilijk naar school brengen omwille van persoonlijke en familiale reden. 
Bestuur en OCMW blijft zoeken naar een oplossing voor dat gezin. Iedereen heeft al 
inspanningen geleverd maar de oplossing ligt nog niet voor de hand .  
 

- Noodzakelijke medische attesten wanneer er geen gebruik wordt gemaakt van de bus worden 
herbekeken en wordt versoepeld wanneer er een aanpassing moet gebeuren aan het 
reglement. In praktijk heeft dit tot op heden nog geen probleem gesteld.  
 

- September >> dure maand. Een jaarabonnement betalen voor verschillende kinderen in het 
gezin kan te veel zijn voor ouders waardoor ze overschakelen op trimesterbetaling. Hierdoor is 
het eindbedrag hoger dan bij een jaarabonnement 

o Er kan steun gevraagd worden aan OCMW Lubbeek  
o Er is een individuele steun voorzien maar geen korting per gezin 
o Bijzonder comité beoordeelt individuele dossiers en kunnen steun voorzien voor bus, 

schoolrekeningen, uitstappen maar in het reglement is geen korting voorzien  
 

 

 

 



7. Verkeersveiligheid 
 

Pellenberg:  

- Wijkagent enkele malen gezien en spreekt ouders aan  

- Geen wijzigingen in de verkeerssituatie  

- Is een structureel probleem en gaat zichzelf oplossen bij verhuis naar nieuwbouw.  
 

Linden:  

- Vandaag punten van het laatste overleg met het oudercomité aangekaart op het 
schepencollege  

- Er zullen een aantal acties ondernomen worden:  
o Parking > Grindpad aan de parking is ook nog steeds een bekommernis. Veel wagens 

staan er geparkeerd met gevaarlijke situaties voor de kinderen tot gevolg 
▪ er worden paaltjes geplaatst tussen de voetgangersweg en de parking zodat 

auto’s zich niet meer op de voetgangerszone kunnen plaatsen. Hopelijk wordt de 
ruimte daardoor smaller en parkeren ze zich daar minder.  

o Oversteekplaats en zone 30 Nachtegalenstraat > duidelijkere signalisatie gevraagd  + 
zone 30 niet onmiddellijk voor het zebrapad laten beginnen  

▪ Wordt mee aangepakt met Pastorijstraat. Nog niets beslist maar zal verder 
uitgewerkt worden> voorstel om wegversmalling te maken zoals in de 
Houwaartstraat  

▪ Zoeken naar een tijdelijke oplossing zodat het snel kan uitgevoerd worden en na 
evaluatie eventueel kan omgezet worden in een vaste opstelling  

 

 
 

8. Voor- en naschoolse kinderopvang / combi-job 

 

- Eindigen om 18u30 vormt geen hinder voor de ouders  

- Nog steeds regelmatig veel afwezigen maar hoopvol –  

- 4 nieuwe combi-jobbers aangesteld  

- In Binkom en Pellenberg nog vaak iemand alleen voor de voor- en naschoolse opvang wegens 
ziekte van andere collega’s en verschuivingen naar andere locaties. 

- Telewerk vermindert dus terug stijging van kinderen in de opvang.  Vooral voelbaar in 
Pellenberg.  
 

Acties van het bestuur:  

- Welzijnsonderzoek is lopende om uit te klaren waarom er zo veel ziekteverzuim is > acties aan 
koppelen  

- Promotiefilmpje aanbeveling combi-job wordt gemaakt en uitgestuurd via sociale media  

- Rechtspositieregeling wordt aangepast zodat een snellere aanwerving mogelijk is  

- Herstructurering dringt zich op met 1 diensthoofd, 2 teamleiders die vanop de werkvloer de 
coördinatie op hun zullen nemen > vacature voor teamleiders staat open. Voorstel 1 teamleider 
voor Linden en 1  voor  in de andere locaties 

- Aanpassing uurregeling: 7u00-13u00 en 12u00 tot 18u30 -> overlapping tijdens de middag is 
veel positiever voor het middagtoezicht in de scholen  



- Vaste structuur door vaste mensen > meer vertrouwen voor de school en de ouders 

- Misschien op termijn ook systeem van flexijobbers inschakelen ter aanvulling > kan bekeken 
worden   
 

Vraag ouder van Pellenberg:  

- Mensen moeten niet aanmelden voor opvang > is dit een bewuste keuze? Het feit dat je moet 
inschrijven vormt misschien voor sommige ouders voor een drempel 
 

Antwoord schepen:  

Bewuste keuze om de opvang zo toegankelijk mogelijk te maken en de dienstverlening zo ruim mogelijk te voorzien. 

Wat doe je met onvoorziene omstandigheden bij voorinschrijvingen?  > wekt stress bij de ouders  

 

Ouder Pellenberg: 

Wanneer ouders kunnen zien dat er al veel kinderen zijn, kunnen ze misschien beslissen dat ze de kinderen niet 

sturen of vroeger komen halen .  

 

Andere ouders zeggen dat dit hen niet zou afschrikken, je maakt enkel gebruik van de opvang bij noodzaak   

 

Alternatieven:  

- De mogelijkheid: eerste half uur niet werken met inschrijvingen en voor de late opvang wel 
inschrijven > minder nood aan omdat het aantal kinderen van de late opvang beperkt is. De 
nood doet zich voor tussen 16u00 en 17u00. 

- Indien we zouden overschakelen naar voor- inschrijvingen moet het een flexibel systeem zijn 

-  Algemene communicatie nodig?  >> ouders eraan herinneren dat de opvang enkel dient voor 
ouders die er nood aan hebben  

 

Conclusie: voorstel om eventueel een bevraging bij de ouderraden af te nemen maar eerst de evaluaties van acties 

afwachten.  

 

Volgende schoolraad: 19.02.2025 

 


